
Refarat af bestyrelsesmøde i Nordsjællands Storkreds 

Dato: 25. april 2019 kl. 19.30-21.30 

Sted: Hos Per Hauge, Carlsbergvej 3, Hillerød 

Tilstede: Per, Guillermo, Jens Christian, Kristian, John, Mette 

Ikke til stede: Christopher, Benny, Katerina 

1. Velkommen. Punktet med sidste nyt fra Lokalforeninger (udfyldt på forhånd)  flyttes nederst 
på dagsorden, så mest presserende emner står øverst.  Vi endte med at springe punktet helt 
over. 

 
2. Valg af ordstyrer og referent. Per er ordstyrer. Mette er referent. Fremover går referat på 

skift.  
 

3. Opsamling på referater. Guillermo havde følgende til forrige referat: Til punkt 1, teksten  om 
Frederikssund hører til under Gribskov.  Til pkt. 3, Opstillingsmøde er afholdt d. 28/3 og ikke 
28/4. Ellers godkendt.Sidste referater fra møde i HB er videresendt til Bestyrelsen. Emner 
herfra kan løbende tages op på bestyrelsesmøderne og uddybes vha. vores repræsentanter i 
HB.  
 

4. Forberedelse til Landsmøde. Guillermo deltager og stiller op til HB. Ellers er der ikke mange 
fra bestyrelsen, som deltager. G vil fortælle om Landsmødet på vores næste bestyrelsesmøde. 

 
5. Status på valgkamp. Thorbjørn har meldt ud om plakater til alle Lokalforeninger. De står hos 

Per og er under afhentning. De dækker alle kandidater også EP samt generelle om 
Alternativet. EP plakater skal op 4.maj resten afventer Løkkes dato for Folketingsvalg, som 
måske bliver samme dag som EP. Vi ved det ikke. Foldere til omdeling lørdagen før 
folketingsvalget ligger sammen med plakaterne til LF. Der bliver ikke lavet særskilt folder for 
Storkredsens kandidater, som ellers foreslået på opstillingsmøde d. 28/3. John er aktiv i 
kommunikationsteamet under valgkampagnegruppen og  fortalte om arbejdet herunder om 
en valgvideo, der skal distribueres på facebook. Strategi afhænger af midler til rådighed. Se 
under pkt. 6. Der er møde i valgkampagnegruppen med alle kandidater d. 2. maj hos Per, hvor 
de sidste ting skal besluttes. Vi drøftede fordeling af kandidater til de forskellige 
valgarrangementer i Storkredsen. Kandidaterne skal melde ind til Thorbjørn, som har lavet en 
oversigt i excel, som løbende opdateres. Det er planen, at kandidaterne skal fordeles efter 
faglige mærkesager og/eller lokalt tilhørsforhold, og at de melder de planlagte datoer til 
Thorbjørn. Her er et læringspotentiale til næste valgkamp. 
  

6. Økonomi. Per opfordrede os til at formidle budskabet om at støtte kandidaterne via 
mobilepay, som er i fuld gang. Storkredsen har fået 11.000 kr. som yderligere midler til 
valgkampen fra centralt hold. Det er langt under det beløb, som vi havde regnet med. Vi 
besluttede at 5.000 kr overdrages til valgkampagnegruppen. Kommunikationsteamet har brug 
for alle midler til valgvideo på facebook i en periode op til valget samt til  en eventuel 
annoncering i lokalaviser op til valget. Men afhænger af priser. Per og John undersøger 
nærmere, så beslutning kan tages på mødet d. 2. maj. Resten af beløbet kan fordeles til 
kandidater, der har brug for et konkret beløb til event m.v.. Vi foreslog også at 
Lokalforeninger kan bidrage med et beløb til valgkampen, så det vi går hjem og arbejder 
videre med.  

 



7. Orientering af den nye formand om forretningsorden. Vi ændrer dagsorden, således at de 
mest presserende emner drøftes først. Referater skrives på skift. POFO og HB repræsentanter 
skal knyttes tæt til bestyrelsen og inviteres til møderne. Mails til bestyrelsen videresendes 
som hovedregel altid til hele bestyrelsen. Nyhedsbrev udsendes til medlemmerne efter behov 
af formandskabet. I valgkampen bliver det meget aktuelt. Bestyrelsesmedlemmerne er 
ansvarlige for at formidle dagsorden og referater til lokalforeninger og andre relevante 
repræsentanter. 
 

8. Eventuelt. Intet at referere. 
9. Næste møde - er aftalt til 14/5 

 


